
 
 

 
PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 26.01.2023 

  
 

Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 38 / 20.01.2023 la iniţiativa domnului primar, Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu orele 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, viceprimar Popescu Daniel, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența toți cei 17 consilieri locali în funcţie.  
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al 

localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – 
Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot procesul-verbal din 
data de 28.12.2022, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea utilizării unei sume de bani  din Fondul de 
întreținere, înlocuire și dezvoltare de către Compania de Apă Olt S.A. – Slatina pentru 
finanțarea parțială a reparației unor transformatoare aferente sediului secundar 
Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „menținerea rețelei școlare a Orașului Drăgănești-Olt 

pentru anul școlar 2023 - 2024” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

3. Proiect de hotărâre referitor la: „ vânzarea imobilului - apartament, ce aparține 
fondului locativ – domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, compus din două camere, în 
suprafață utilă de 62,50 mp, situat în str. N.Titulescu, nr. 127, bl. PM2, sc. A, et. 1, ap. 6, 
jud.Olt, către actualul chiriaș - domnul BAȘCĂ Marin - titular al contractului de închiriere 
nr. 12 / 01.07.2016” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „înființarea Serviciului de gestionare a câinilor fără 

stăpân din Orașul Drăgănești-Olt – județul Olt și stabilirea modalității de gestiune a 
acestuia” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea concesionării unui loc de înmormântare 

familial extins, pe care urmează a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul 
Cimitirului din str. Morii – oraș Drăgănești-Olt, d-nilor NĂDESCU Vasile, NĂDESCU Ioana, 
NĂDESCU Viorel, NĂDESCU Amelia-Maria, NĂDESCU Iulian și NĂDESCU Mariana” 



 
 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea tarifelor aferente prestării activității de 

„Măturatul, spălatul, stropitul căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și 
transportul deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice la depozitele de 
deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri 
și/sau la instalațiile de tratare“ - componentă a serviciului de salubrizare de la nivelul 
Oraşului Drăgăneşti-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „revocarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 141 - 149 / 

25.10.2022” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

8. Întrebări, interpelări. 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea utilizării unei sume de bani  din Fondul de întreținere, înlocuire și 

dezvoltare de către Compania de Apă Olt S.A. – Slatina pentru finanțarea parțială a 
reparației unor transformatoare aferente sediului secundar Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
2. Menținerea rețelei școlare a Orașului Drăgănești-Olt pentru anul școlar 2023 - 2024. 

 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-na Dobre Violeta – „Vreau să precizez faptul că Grădinița Elena Farago nu a avut 
niciodată telefon fix. Apare numărul de telefon fix în anexă. Poate și în ceilalți ani a fost dar nu 
am observat eu.” 

D-nul Secretar – „Anexa o avem de la Inspectoratul Școlar județean.” 
D-na Dobre Violeta – „Presupun că la un moment dat doamna care a fost director a dat 

numărul personal de telefon.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

3. Vânzarea imobilului - apartament, ce aparține fondului locativ – domeniu privat al 
Orașului Drăgănești-Olt, compus din două camere, în suprafață utilă de 62,50 mp, situat în 



 
 

str. N.Titulescu, nr. 127, bl. PM2, sc. A, et. 1, ap. 6, jud.Olt, către actualul chiriaș - domnul 
BAȘCĂ Marin - titular al contractului de închiriere nr. 12 / 01.07.2016. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Înființarea Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân din Orașul Drăgănești-Olt  
– județul Olt și stabilirea modalității de gestiune a acestuia”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Vreau să se înțeleagă că noi nu suntem împotriva acestui proiect 
dar trebuie să facem lucrurile cum trebuie. Dacă ne uităm la acest Studiu de oportunitate, ce 
înseamnă studiu de fundamentare? Studiile de fundamentare vor analiza necesitatea și 
oportunitatea înființării serviciilor, vor evalua indicatorii tehnico-economici, vor identifica sursele 
de finanțare a serviciului și vor recomanda soluția optimă privind modul de organizare și 
gestionare a serviciilor. Asta înseamnă Studiul de oportunitate. Nu scrie aici, în O.G. nr. 71/2002, 
că se trece în Studiul de oportunitate valoarea cu care se scoate la licitație.” 

D-nul Primar - „Este valoarea aproximativă. A luat-o de pe S.E.A.P. Nu a pus valoarea 
aceasta d-na Crăciuneanu de la dânsa. A studiat și poate trebuia să atașeze ce a scos de pe 
S.E.A.P.” 

D-nul secretar – Ofertele scoase de pe SICAP au fost prezentate de colega de la achiziții 
publice în ședința Comisiei de urbanism.  

D-nul Ciubuc Dumitru – „Nu putem să luăm o valoare de la București sau Cluj.” 
D-nul Primar – „Dacă vin de la București să ia câinii înseamnă că asta este valoarea. Știți 

că noi am făcut demersuri să predăm câinii la Scornicești, la Slatina, la Corabia, la Balș. Am fost 
refuzați de toate aceste centre. Nu-și permit să-i ia.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Nu putem să trecem o valoare fără să avem un studiu de 
fundamentare. M-am uitat de exemplu la Videle.” 

D-nul Primar – „Stați liniștit că nu o să plătim noi mai mult decât alții.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Trebuia să vină cu un preț cum au cei de la Videle. 

Fundamentarea prețului trebuie trecută în caietul de sarcini. În momentul în care avem 
fundamentarea prețului putem și noi să votăm.” 

D-nul Primar – „Eu zic să nu mai întârziem. Știți bine ce s-a întâmplat la București. Astăzi 
am fost la recepția terenului de minifotbal și am fost întrebat de un cetățean ce facem cu câinii, 
iar dumneavoastră trageți de timp?” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Eu nu trag de timp, dar haideți să le facem cum trebuie pentru că 
altfel ne dă hotărârile înapoi cum a fost cea cu piața și cu denumirile de străzi.” 



 
 

D-nul Primar – „Domnule secretar, are vreo vină Primarul?” 
D-nul secretar – Nu cred că este vorba despre vină, când există interpretări diferite asupra 

unor prevederi legale.  
D-nul Ciubuc Dumitru – „Vedeți? Nu este de vină Primarul că noi le votăm.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „La străzi nu are vină nici 

Primarul, nici consilierii și nici angajații primăriei. S-a schimbat legislația.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „De când s-a schimbat?” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Cred că de anul trecut din 

decembrie.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Și nu trebuia să știm?” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Dacă nu am fost anunțați. Asta 

le-am spus și noi celor de la Prefectură, să ne mai anunțe când se fac astfel de modificări.” 
D-nul Primar – „Funcționarii vinovați vor fi băgați în comisia de disciplină.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Dacă în lege spune să facem așa, noi de ce nu facem? Să ne 

spună domnul Stănescu ce a zis d-na Crăciuneanu Loredana la ședința Comisiei de urbanism.” 
D-nul Stănescu Vasile – „A spus că există două legi sau două ordonanțe, iar una din ele 

menționează că poți să pui prețul.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „A mai zis că legea este făcută prost. Nu poți să spui așa ceva.” 
D-nul Primar – „Eu nu vreau să mai întârzii, legat de câini. Le-am spus și consilierilor mei 

că m-am hotărât să facem noi adăpostul nostru. Poate ne costă mai mult sau mai puțin. Vă spun 
că următorul pas acesta este. Adăpost de câini va fi făcut din bugetul local. Nu se poate altfel. Eu 
puteam să retrag proiectul acesta acum, ca să nu mai existe discuții și aprobam construirea 
adăpostului de câini în vale.” 

D-nul Nădescu Viorel – „Propun să scoatem prețul din Studiul de oportunitate și aprobăm 
acum și acest proiect.” 

D-nul Stănescu Vasile – „Domnilor consilieri, să zicem că ați fi făcut dumneavoastră acest 
proiect.” 

D-nul Ciubud Dumitru – „Nu mai merge cu chestii din astea, că l-am fi făcut noi. Nu l-am 
făcut noi.” 

D-nul Stănescu Vasile – „De unde ați fi luat prețul? Cum stabileați un preț? A intrat 
funcționara pe SEAP, sunt lucruri oficiale, sunt lucruri publice și a preluat niște prețuri.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Când vine cu Caietul de sarcini atunci aprobăm și prețul.” 
D-nul Stoenică Alexandru – „Noi acum aprobăm Studiul de oportunitate. Scoatem prețul 

din studiu și îl aprobăm.” 
D-nul Primar – „Viziunea mea este să facem adăpostul nostru.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „ Este greu să găsim pe cineva care să vină să ia câinii și să-i 

ducă la alt adăpost.” 
D-nul Primar – „Așa este, dar acesta este primul pas care trebuie făcut, să înființăm acest 

serviciu. Nu se poate da din oraș niciun câine fără a avea acest serviciu.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Eu propun să scoatem din studiu paragraful unde este trecut 

prețul.” 
D-nul Secretar – „Și cum s-ar putea stabili modalitatea de atribuire a contractului de 

delegare dacă se scoate valoarea estimată a acestuia?” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Trecem prețul în Caietul de sarcini.” 
D-nul Stănescu Vasile – „Nu înțelegeți, prețurile sunt ale celui căruia îi delegăm acest 

serviciu. Cu cât punem prețul mai mic, cu atât nu vine nimeni.” 
D-nul Primar – „Și în cazul acesta rămânem tot cu ei în oraș.” 
D-nul Nădescu Viorel – „Nu suntem împotrivă să-i dăm. Noi vrem să scoatem din studiu 

prețul.” 



 
 

D-nul Primar – „Nu poți să faci altfel. Nu ai cum dacă nu ai prețul. Stabilim acum prețul ca 
să putem mâine să dăm 15 câini.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Stabilim prețul în Caietul de sarcini. Până atunci ne mai 
documentăm.” 

D-nul Primar – „Da, dar mai trece ceva trimp.” 
D-nul Ciubuc Vasile – „Trecând prețul în Studiul de oportunitate, nu poți să vii cu un preț 

mai mic în Caietul de sarcini.” 
D-nul Primar – „Vii cu același preț.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Poate este mai mic sau poate mai mare în Caietul de sarcini.” 
D-nul Secretar – „De ce considerați că ar trebui să-și schimbe părerea consilierul achiziții 

publice d-na Crăciuneanu Loredana luna viitoare când va fi întocmit Caietul de sarcini? Cum 
poate să schimbe pe S.I.C.A.P. ce a regăsit ca și oferte de la o lună la alta?” 

D-nul Ciubcu Dumitru – „Eu am găsit la Videle cu 200 lei pentru un câine.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Și ce fac de banii aștia?” 
Nădescu Viorel – „Scrie aici: adunare prin tranchilizare... etc.” 
D-nul Primar – „Cu 200 lei? Îi plătesc eu din banii mei dacă este doar atât.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Noi ne-am interesat și nu găsim 

nici cu 700 lei.” 
D-nul Primar – „Dacă dumneavoastră aveți pe cineva care îi ia cu 200 lei, vă rog să îi 

invitați să ne facă această ofertă de preț.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Domnule Nădescu Viorel, eu 

propun să-l găsiți dumneavoastră pe cel care ne ia câinii cu 200 lei și eu plătesc toți câinii pe 
care îi ia.” 

D-na Manea-Naidin Laura – „La Caracal s-a plătit acum 2 ani suma de 800 lei pentru un 
câine.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Și acum un an ne-au făcut ofertă 
de 750 lei, fără TVA.” 

D-nul Ciubuc Dumitru  - „Ați zis că au fost reprezentanți ai primăriei la Slatina? Nu v-ați 
interesat cât costă un câine?” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Noi ne-am dus să ne ia câinii și 
nu vor.” 

D-nul Primar – „Poți să le dai cât vor, ei nu primesc. Avem răspuns și de la Corabia și de 
la Scornicești. Toți au zis că nu pot să-i ia.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Întreb pentru că au scris în regulament că nu pot să ia din altă 
parte.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Ne-au acceptat doar doi câini 
agresivi pentru că au fost probleme grave cu ei.” 

D-nul Stănescu Vasile – „Mie mi se pare că s-a pus un preț care îți oferă certitudinea că se 
rezolvă problema câinilor. Dacă punem un preț mai mic nu se va rezolva.” 

D-nul Nădescu Viorel – „Mi se pare mare suma de 1.000 lei pentru un câine.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – Eu consider că acesta este prețul 

real. 
D-nul Primar – „Nu este neapărat nevoie să-i dăm cu prețul acesta. Dacă dumneavoastră 

găsiți pe cineva cu 200 lei, normal că îl luăm pe acela. Doar nu o să luăm pe cineva care are un 
preț mai mare. Nu este afacerea mea să știți.” 

D-nul Nădescu Viorel – „Nu am zis că este afacerea Primarului, dar tot timpul în Consiliul 
local s-a discutat despre prețuri, ați spus că dacă găsiți pe altcineva, dar tot la prețul pe care l-am 
aprobat ați dat. Niciodată nu s-a dat mai jos.” 

D-nul Primar – „La mine totul este transparent.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Cel care vede prețul este tentat să pună mai mult.” 



 
 

D-nul Primar – „Am avut ofertă de 750 lei, fără TVA și nu era în regulă cu firma. Nu avea 
toate documentele în regulă.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „De unde este?” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Din București. Majoritatea sunt 

de la București.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Domnule Primar, vă dau numărul de telefon să sunați o persoană 

de la Alexandria.” 
D-nul Primar – „De ce nu-l sunați dumneavoastră chiar acum?” 
 
D-nul consilier Ciubuc Dumitru poartă o discuție telefonică cu o persoană din Alexandria, 

din care reiese că prețul aproximativ pentru un câine este de 300 lei, fără a fi clarificate 
amanunte cu privire la operațiunile asigurate pentru această sumă. 

 
D-nul Primar – „Vă spun eu că nu ne va mai suna. Așa ne-au făcut toți. Este adăpostul 

Primăriei?” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Da. Persoana cu care am vorbit are firma de ecarisaj.” 
D-nul Primar – „Dacă vin cu prețul acesta, facem cu ei.” 
D-nul Primar – „Votăm acum proiectul de hotărâre așa cum a fost propus și vă promit eu 

că facem adăpost pentru câini. Luna viitoare inițiez proiectul de hotărâre.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel – „Nu cred că vin să-i dăm nici cu 

1.000 lei. Oricum noi trebuie să avem serviciul acesta înființat.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

5. Aprobarea concesionării unui loc de înmormântare familial extins, pe care urmează  
a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul Cimitirului din str. Morii – oraș 
Drăgănești-Olt, d-nilor NĂDESCU Vasile, NĂDESCU Ioana, NĂDESCU Viorel, NĂDESCU 
Amelia-Maria, NĂDESCU Iulian și NĂDESCU Mariana. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (d-nul Nădesu Viorel nu votează). 

 
6. Aprobarea tarifelor aferente prestării activității de „Măturatul, spălatul, stropitul 

căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și transportul deșeurilor de pământ și 
pietre provenite de pe căile publice la depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor 
provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri și/sau la instalațiile de tratare“ - 
componentă a serviciului de salubrizare de la nivelul Oraşului Drăgăneşti-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Revocarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 141 - 149 / 25.10.2022. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre.” 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre.” 
D-nul Secretar – „Avem adresa Prefecturii prin care ni se solicită reanalizarea hotărârilor și 

se aprobă în prezent revocarea acestora. Conform discuțiilor purtate cu reprezentanții Instituției 
Prefectului, va trebui făcută clasificarea drumului pe categoria de stradă și ulterior trecute în 
inventar.” 

D-nul Stănescu Vasile – „Ce categorie vor avea strazile?” 
D-nul Secretar – „ Din discuțiile purtate cu colegii de la Serviciul de Urbanism, vor fi de 

categoria a IV-a” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

8.  Întrebări, interpelări. 
 
D-nul Secretar – „Domnilor consilieri, am rugamintea de a întocmi și depune la Primărie 

raportul de activitate pentru anul trecut, în vederea publicării pe site.” 
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Popescu Daniel, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                            Consilier                                                                         Secretar 
                        Popescu Daniel                                                         Jr. Jidovu Laurenţiu 
 

                                                           
                                                                
 

                                                                       Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius 


